
Prosimy stań z Nami do walki o lorette ????
Na naszej drodze stanęła klacz, która jest po szkółce w
Niemczech. Klacz została oddana do handlarza bo stara
(17lat). Nie może już pracować, ale czy w naszym mniemaniu
zasłużyła na śmierć? Czy powinna zawisnąć na haku?Nie.
Żaden koń nigdy nie powinien zawisnąć na haku ‼️Jeżeli  nie…
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